

Referat 17. november 2021

Til stede: Tommy, Sonja og Trond

Tommy ønsket velkommen, åpnet møtet med å invitere en kjærlig kraft, og ledet oss deretter gjennom møtet.

Presentasjonsrunde.

Sonja og Tommy leste NAs 12. konsepter.

Trond leste 2. konsept.

Referat fra oktobermøtet ble godkjent.

Dagsorden godkjent.

Kassabeholdning: Kasserer ikke til stede, heller ingen rapport.

Ol- rapportering:

Nettsida viser en liten nedgang forrige måned, men likevel godt besøkt.

Webtjener har fått henvendelse fra vår "webhost" om at lagringsplassen har oversteget 80% av total kapasitet. Vi må vurdere å oppgradere til større lagringsplass eller eventuelt flytt nettstedet til annen tilbyder med mer plass som også er rimeligere. Webtjener sender e-post til gruppene om å be dem slette gammel e-post i håp om å øke lagringskapasiteten.

Gatemagasinet MOT: Vi får beskjed når de begynner med annonsering.

H&I- Rapportering:

Vi starter opp møter på ARA 15. januar 2022. Ole har sagt seg villig til å gå gjennom tjenestelistene og høre hvem som er villig til å fortsette med tjenesten.

Vi må avvente henvendelser til fengsler. Tjenestevilligheten må ta seg opp før vi kan opprette kontakt.

OR sender en e-post til gruppene og ber innstendig disse om å spre budskapet om at vi trenger tjenestevillige medlemmer for å kunne utføre oppgavene de har bedt oss om.

OR sender e-post til "KIF" med forespørsel om vi skal videreføre stempelordningen.

Saker:

Valg: Det var 8 ledige verv tilgjengelig. Ingen her kunne påta seg noe.

Eventuelt: Intet.

Møtet avsluttet med bønn om sinnsro